
Zápis č. 6 
                 z jednání Zastupitelstva obce Zlatá Koruna dne 13.12.2023 
 
Přítomno: 14 členů ZO  
Omluven  : 1 člen ZO (P. Křivanec) 
 
                    

Program: 
           

1. Zahájení 
2. Zpráva o práci rady obce 
3. Zpráva kontrolního a finančního výboru 
4. Cena vodného a stočného pro rok 2024 
5. Rozpočet obce na rok 2024 
6. Schválení obsahu změny č.2 Územního plánu Zlatá Koruna  
7. Různé (nenaplněno) 
8. Diskuse a závěr 

              
              

1. Zahájení – volba návrhové komise 
Zasedání zastupitelstva obce zahájil v 18.05 starosta obce, dále konstatoval, že je 
přítomna nadpoloviční většina členů ZO, takže je jednání usnášení schopné. Dále proběhlo 
hlasování o schválení programu jednání. 
 
     -  program byl schválen 14 hlasy, nikdo proti, nikdo se nezdržel. 
 
Navrhl ověřovatele zápisu: Mgr. Jaroslav Král a František Daněk   
 

–   schváleno 13 hlasy, nikdo proti, 1 se zdržel 
 
Návrhová komise: předseda Mgr. L. Sirový, člen ing. A. Haniš a J. Kleinová  
 
    -   schváleno 11 hlasy, nikdo proti, 3 se zdrželi 

 
Zapisovatelem: Jana Bílková 
 
Starosta upozornil přítomné, že zápis z minulého jednání ZO byl řádně ověřen, nebyly 
vzneseny žádné připomínky a zápis je k nahlédnutí na dnešním jednání. 
 
2. Zpráva o práci rady obce 
 
Starosta obce podal zprávu o práci rady obce a o provedené rozpočtové změně  
č. 8/2023. 
 
Diskuse:  
Mgr. L. Sirový – dotaz na účast hosta na jednání RO p. Rienessla, zamýšlený projekt/ 
přestavba budovy ve Zlaté Koruně č.p. 76 a požadavek na zasílání zápisů RO 
zastupitelům obce. 
Ing. J. Eremiášová – návrh na snížení počtu zastupitelů pro příští volební období, pokud 
nejsou zastupitelé informováni a mají problém se v tomto počtu sejít 
E. Jakešová – nedostatečná informovanost i ve vztahu k obyvatelům, cítí potřebu zvýšit 
povědomí o termínu konání ZO u obyvatel 



Odpověď starosty – konání ZO je zveřejněno na úřední desce fyzické a s dálkovým 
přístupem, ve zpravodaji, na webových stránkách obce, FB, vyhlášeno v místním 
rozhlase. 
Bc. M. Zeman – dotaz na aktuální stav pronájmu Restaurace Na Kovárně v Rájově  
 
Usnesení ZO č. 6/2023–1 
 
Zastupitelstvo obce schvaluje zprávu o práci rady obce od 20.9.2023 do 13.12.2023 a bere 

na vědomí provedenou rozpočtovou změnu č.8/2023  

-  schváleno 14 hlasy, nikdo není proti, nikdo se nezdržel 
 
 
3.  Zpráva kontrolního a finančního výboru 
 
3.1.Zpráva kontrolního výboru 

Zprávu přednesl předseda kontrolního výboru Ing. P. Kornatovský. 

Diskuse: nenaplněna 

Usnesení ZO č. 6/2023–2 
Zastupitelstvo obce projednalo a schválilo zprávu kontrolního výboru dle zápisu z jednání 
kontrolního výboru ze dne 2.11.2023. 

-  schváleno 14 hlasy, nikdo není proti, nikdo se nezdržel 
 
3.2. Zpráva finančního výboru 

Zprávu přednesl předseda finančního výboru Ing. R. Pomije. 
 
Diskuse: 
E. Jakešová – proč finanční výbor kontroloval pouze finanční záležitosti ZŠ a MŠ Antonína 
Borového? 
Reaguje PhDr. P. Král 
 
Usnesení ZO č. 6/2023–3 
Zastupitelstvo obce projednalo a schválilo zprávu finančního výboru dle zápisu z jednání 
finančního výboru ze dne 11.11.2023. 

-  schváleno 13 hlasy, nikdo není proti, 1 se zdržel 
 
4.  Cena vodného a stočného pro rok 2024  
Zastupitelstvo obce projednalo návrh na cenu vodného a stočného pro rok 2024 
 
Diskuse: nenaplněna 

 
Usnesení ZO č. 6/2023–4 
Zastupitelstvo obce projednalo a schválilo návrh ceny vodného a stočného pro rok 2024. 
-  schváleno 14 hlasy, nikdo není proti, nikdo se nezdržel 
 

5. Rozpočet obce na rok 2024 

Starosta obce seznamuje s návrhem rozpočtu, jehož součástí je aktuální potřeba řešit 
prostory pro stravování dětí ze ZŠ od následujícího školního roku 2024-2025. 

Diskuse: 



M. Vilhumová – současný stav výdejny jídla v čp. 41 je nevyhovující 

J. Kleinová – nevyhovující řešení obřadní místnosti ve 2. patře budovy DKS 

Ing. P. Zeman – navrhované řešení se mu líbí 

Mgr. L. Sirový – předkládá 2. návrh na využití 2. NP budovy DKS – umístění obou tříd MŠ 
+ jídelny MŠ 

M. VIlhumová – je pro sjednocení obou tříd MŠ v budově DKS 

E. Jakešová – kdo dělá projekt přestavby, s kým byl konzultován návrh, poukazuje na 
nepořádek na dvorku u čp. 41 a navrhuje přistavět jídelnu ve dvorku. Požaduje dvě 
místnosti pro potřeby dětí – kroužky, kultura. 

J. Kleinová – taktéž požaduje místnost pro setkávání mysliveckého kroužku a zachování 
pošty v obci 

Mgr. J. Král – navrhuje přizvat k jednání ředitelku a zástupkyni ZŠ a MŠ 

PhDr. P. Král – vyjadřuje se k prostorům pro fotbalisty, k volným prostorům v suterénu a 
možnosti jich využít, navrhuje rozpracovat 2. návrh, zda by bylo technicky možné umístit 
MŠ do 2. NP budovy DKS a svolat k hlasování mimořádné zasedání ZO  

E. Jakešová – prostory v suterénu jsou pro děti nevhodné 

Mgr. L. Sirový – jaký je v současnosti úvazek technických pracovníků obce 

p. Záhorová – nespokojenost se stavem dětského hřiště v horní ZK, malá informovanost 
občanů, málo informací ve Zlatokorunském zpravodaji 

reaguje Mgr. J. Král – stavba multifunkčního hřiště v horní ZK 

ing. J. Eremiášová – dotazy na jednotlivé položky rozpočtu 

 

Usnesení ZO č. 6/2023–5 
 

Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočet obce na rok 2024 jako vyrovnaný. (Příloha: Návrh 
rozpočtu 2024) 
 

-  schváleno 14 hlasy, nikdo není proti, nikdo se nezdržel 
 

 

6. Schválení obsahu změny č.2 Územního plánu Zlatá Koruna  
 

S obsahem změny č.2 ÚP Zlatá Koruna seznamuje ing. arch. Radek Boček. 

Diskuse: nenaplněna 

Usnesení ZO č. 6/2023–6 
Zastupitelstvo obce Zlatá Koruna 
 
I. bere na vědomí 
obsah změny č. 2 územního plánu Zlatá Koruna dle přílohy č. 1 tohoto materiálu; 
 
II. schvaluje 
ad a) obsah změny č. 2 územního plánu Zlatá Koruna, 
ad b) pořízení změny č. 2 tzv. zkráceným postupem pořízení dle ust. §§ 55a-55b 
stavebního zákona;  
 
 
III. souhlasí 



ad a) s tím, že zpracovatelem návrhu změny č. 2 bude Ing. arch. Radek Boček, osoba 
samostatně výdělečně činná, kdy tato osoba je zapsána v živnostenském rejstříku 
vedeném Městským úřadem v Písku, živnostenským úřadem, pod spisovou značkou 
ZUMUPI/4169/2011/BRA, 
ad b) s tím, že pořizovatelem změny bude Obecní úřad Zlatá Koruna, který si zajistí splnění 
kvalifikačních povinností pro výkon územně plánovacích činností uzavřením příkazní 
smlouvy se společností POŘIZOVÁNÍ BOČEK, s.r.o., IČ: 09463950;  
 
IV. ukládá 
starostovi obce zajistit, prostřednictvím pořizovatele, pořízení a zpracování návrhu změny 
č. 2 zodpovědným projektantem dle schváleného obsahu změny, kdy náklady na pořízení 
i zpracování změny ponesou výhradně oba žadatelé. 
 
 
-  schváleno 14 hlasy, nikdo není proti, nikdo se nezdržel 
 
7. Různé – nenaplněno 

 

8. Diskuse a závěr  

Bc. M. Zeman – dětská hřiště v obci – v Rájově chybí odpadkový koš i lavička 
 
J. Kleinová – návrh na rozšíření míst sběrných nádob na oleje ve všech částech obce, 
pořízení zpevněného povrchu u kontejnerů v dolní části ZK 
 
M. Vilhumová – poděkování za děti z MŠ za pořízení nových stolků a židlí 
 
Ing. J. Eremiášová – navrhuje aktualizovat vyhlášku o místním poplatku z pobytu – 
splatnost za 2. pololetí roku do konce února následujícího roku 
 
Ing. R. Pomije – apeluje určit co nejdříve termín mimořádného zasedání ZO k projednání 
návrhů 2.NP DKS 
 
Z důvodu projednání všech bodů programu a vzhledem k tomu, že se už nikdo nepřihlásil 
do diskuse ukončil starosta jednání ve 20:50 hodin. 
 
 
 
 
 
         …………………………………….                                                  …………………………………….. 
               Radek Moučka                                                                    Milan Štindl 
             místostarosta obce                                                                 starosta obce 
 
 
Ověřovatelé zápisu: 
 
 
 
      ……………………………………..                                                       …………………………………... 
            Mgr. Jaroslav Král                                                              František Daněk 
              člen rady obce                                                                       zastupitel 
 


